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کارشناسان مشکلات و دلایل متعددی را برای پیشرفت 
نکردن پروژه کریدور شمال - جنوب یعنی حدفاصل 
شهر رشت تا آستارا برشمرده اند که سبب شده است 
مســیر خط آهن پارس آباد- بندرعبــاس به عنوان 

جایگزینی برای آن مطرح شود.
شعیب بهمن، کارشناس ارشد حوزه قفقاز با اشاره 
به اینکه روســیه، به دلیــل جنگ اوکراین و تحریم 
شدن توسط کشور های غربی، تحت شرایط جدید 
ژئوپولیتیکی قرار گرفت، گفت: بخش مهمی از این 
تحریم هــا در حوزه حمل و نقل کالا علیه روســیه 
اعمــال شــد، بنابراین این کشــور ناگزیر به یافتن 
مســیر های ترانزیتی جایگزین و شــرکای جدید 

اقتصادی شد.
وی ادامه داد: روســیه شرکای جدید اقتصادی خود را 
به طور عمده در آســیا یا آفریقا یافت و مسیر جنوبی 
را برای دسترســی به کشور های آسیایی و کشور های 
آفریقایی انتخاب کرد. به همین منظور تمایل بسیاری به 
استفاده از ظرفیت های جغرافیایی و ژئوپولیتیکی ایران 
برای پیشبرد فعالیت های اقتصادی خود و مراوده با سایر 
کشــور ها دارد. در همین راستا پیشنهاداتی را در زمینه 
همکاری در تکمیل کریدور شــمال- جنوب یا سایر 

پروژه های مواصلاتی ایران مطرح کرده است.

از توافق ایران و روسیه چه خبر؟
بهمن در پاسخ به اینکه آیا تاکنون توافقی میان ایران و 
روسیه برای احداث خط ریلی پارس آباد - بندرعباس 
ایجاد شده است، اظهار داشت: در حال حاضر توافقی 
بین ایران و روسیه در باب پروژه خط ریلی پارس آباد- 
بندرعباس وجود ندارد، اما نکته حائز اهمیت برای این 
دو کشور جهت رفتن به سمت مسیر جایگزین کریدور 
شمال- جنوب، مشکلات تکمیل این پروژه مربوط به 

کامل کردن قطعه ریل آهن انزلی به آستارا است.
به گفته این کارشناس ارشد حوزه قفقاز، کوهستانی و 
صعب العبور بودن بخشــی از مسیر و ناتوانی حرکت 
قطار با تناژ بالا، عبور بخشــی از این مســیر از اراضی 
کشاورزی و چالش های تعارض منافع، مسائل زیست 
محیطی از جمله عواملی است که موجب شده پروژه 
احداث خط ریلی پــارس آباد- بندرعباس به عنوان 
جایگزینی برای خط ریلی کریدور شــمال - جنوب 

مورد بررسی قرار گیرد.

نقش جمهوری آذربایجان در کریدور شمال - جنوب
بهمن با اشــاره به اینکه قرار بود با اســتفاده از راه آهن 
موجود ایران که به ســمت شمال غرب می رود، یک 
شــاخه از این خط ریلی به زنجان و میانه و ســپس به 
سمت پارس آباد حرکت کند، توضیح داد: مسیر حرکت 
این خط آهن به معنای عبور از دشت مغان برای رسیدن 
به نقطه مرزی ایران و جمهوری آذربایجان است. به نظر 
می رسد اشاره روس ها به مسیر یاد شده است که با توجه 
به مشــکلات قطعه ریل آهن آستارا - انزلی اگر ایران 
تمایل دارد می تواند در این طرح جایگزین، همکاری و 

سرمایه گذاری کنند.
وی گفت: هر دوی این خط آهن ها می توانند در یک 
راستا باشند منتها واقعیت این است که احتمالا احداث 
هر دو خط آهن خیلی عقلانی و به صرفه نباشد و تنها 
یکی از این دو بتواند کارکرد لازم را داشــته باشد، البته 
در این حین مسیر های دیگری نیز برای اتصال ایران و 

روسیه وجود دارد.

        اقتصــاد کیش -    اعلام آمادگی 
روس ها برای سرمایه گذاری در خط آهن 
پارس آباد - بندرعباس، هم زمان با حضور 
در پروژه خط ریلی رشت - آستارا، گمانه 
زنی هایی را مبنی بر احتمال منافع موازی 

این دو خط ریلی ایجاد کرده است.

اعلام آمادگی روس ها برای  سرمایه گذاری
 در کریدور شمال- جنوب ایران

اقتصاد کیش -    با بهره برداری از کارخانه تولید شیشه فلوت بندرعباس برای بیش از 
هزار تنَ بصورت مستقیم شغل ایجاد می شود.

استاندار هرمزگان در بازدید از طرح های صنعتی گفت: این کارخانه ظرفیت تولید روزانه 
هزار تن محصول را دارد.

مهدی دوســتی با اشــاره به تامین همه تجهیزات و زیرساخت های مورد نیاز افزود: 
بزرگترین کارخانه شیشه فلوت خاورمیانه هفته دولت سال آینده به بهره برداری می رسد.

اســتاندار هرمزگان از طرح های توسعه فولادی نیز بازدید کرد.مهدی دوستی افزود: 
کارخانه مربوط به فولاد به گاز زیادی نیاز ندارند و با توجه به ظرفیت هرمزگان در بحث 
شناور ها می توان از این کارخانه بهره برد.وی گفت: ظرفیت مرحله نخست این واحد 

که تا سال آینده به بهره برداری می رسد، سالانه ۷۵۰ هزار تنُ است.
اســتاندار هرمزگان افزود: در مرحله دوم این طرح شــامل احیا، یک و نیم میلیون تن 

ظرفیت جدید به کارخانه افزوده می شود.
استاندار هرمزگان در ادامه با حضور در نیروگاه بندرعباس از طرح تأمین برق شهرک 

جرون نیز بازدید کرد.

بازدید استاندار هرمزگان از چند  
طرح صنعتی در بندرعباس

اقتصاد کیش -   معاون فنی و مهندسی مدیریت بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
هرمزگان از الحاق یک فروند شناور گلف به بندرگاه تیاب در شرق استان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی مدیریت بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان، 
سیامک قاسمی روز دوشنبه افزود: با توجه به فعالیت ها، خدمات و وظایف سازمانی در 

بندر تیاب، یک فروند شناور گلف به این بندر الحاق شده است.
وی ادامه داد: این شناور به منظور انجام امور مختلف دریایی و خدماتی با اعتباری بالغ 

بر ۹ میلیارد ریال، به این بندر الحاق شده است.
معاون فنی و مهندســی مدیریت بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شرق هرمزگان 
خاطرنشان کرد: شناور الحاق شده از نوع گلف، با اندازه ۲۳ فوت و موتور بنزینی ۸۵ 

اسب بخار بوده که تازگی به این بندرگاه الحاق شده است.
قاســمی تاکید کرد: مدیریت بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق استان با توجه به 
گســترش فعالیت ها و خدمات، در صدد رفع نیازهای بنادر شــرق استان بوده که این 

شناور نیز در همین راستا به ناوگان خدماتی الحاق شده است.
وی همچنین عنوان کرد: در صدد اخذ مجوز جهت الحاق یک فروند شناور مشابه به 

بندر سیریک نیز هستیم که پس از تایید سازمان، محقق خواهد شد.
معاون فنی و مهندسی مدیریت بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق استان هرمزگان 
اظهار کرد: توسعه و افزایش تجهیزات بنادر شرق استان متناسب با رشد این بنادر در 

حال انجام است.

الحاق یک فروند شناور به بندرگاه 
 تیاب هرمزگان

 

 

اقتصاد کیش -    پس از ســفر وزیر راه و شهرسازی 
به جزیره بوموسی و صدور دستور افزایش پروازها از 
هفته ای یک پرواز به چهار پرواز، هم اکنون چهار پرواز 
عمومی در هفته انجام می شود و مجموع میزان اعزام 
و پذیرش مسافر در فرودگاه بوموسی به ۶۰۰ نفر در 

هفته رسیده است.
روز ســه شــنبه )۱۵ آبان ماه ۱۴۰۳( بود که »فرزانه 
صادق« وزیر راه و شهرســازی به منظور کلنگ زنی 
۱۱۰ واحد نهضت ملی مســکن عازم شهرســتان 
بوموسی شامل جزیره های بوموسی، تنب بزرگ، تنب 
کوچک، سیری، فارور بزرگ و فارور کوچک در استان 
هرمزگان شــد که جزیره بوموسی جزو جذاب ترین 
مناطق گردشــگری و نگین درخشان خلیج فارس 

محسوب می شود.
وزیر راه و شهرسازی در آن سفر پای حرف مردم بومی 
نشســت و به درخواست های آنان گوش فرا داد. وی 
دریافت با وجود اینکه تردد مردم این منطقه از دو طریق 
هوایی و دریایی انجام می شــود، در حال حاضر فقط 
یک پرواز هفتگی در این مسیر وجود دارد. به همین 
خاطر دســتور داد تا طی هفته های پیش رو پروازها 
به چهار پرواز در هفته افزایش یابد و در ادامه شــاهد 

برقراری پروازهای روزانه از بوموسی باشیم.
بلافاصله اقدامات عاجل از سوی شرکت فرودگاه ها 
و ناوبری هوایی ایران و به خصوص اداره کل فرودگاه 
های اســتان هرمزگان در زمینــه افزایش پروازها در 

فرودگاه بوموسی انجام شد.
هدف گذاری شرکت فرودگاه ها برای دستیابی به 

هفته ای ۷ پرواز در فرودگاه بوموسی
»رضا نخجوانی« معاون وزیر و مدیرعامل شــرکت 
فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، روز یکشــنبه )۲۷ 
آبــان ماه ۱۴۰۳( در خصوص با دســتور وزیر راه و 
شهرسازی اعلام کرد که پروازهای هفتگی فرودگاه 
بوموســی به چهار پرواز افزایش یافته است و در نظر 
داریم با توجه به ظرفیت های موجود تعداد پروازهای 

بین فرودگاه بوموسی و بندرعباس به هفت پرواز در 
هفته افزایش یابد.

وی بیان داشــت: در همین راســتا، بررســی های 
همــکاران ما در شــرکت فرودگاه ها حاکی از این 
است که بیش از سه هزار نفر در این جزایر سکونت 
دارند و انجام دســت کم روزانه یک پرواز از طریق 
فرودگاه بوموسی با تایپ های مختلف هواپیما نیاز 
ســاکنان این جزایر اســت. از سوی دیگر افزایش 
تعــداد پروازهای هفتگی در مســیر فرودگاه های 
بوموسی، بندرعباس و شیراز بسیار ضروری است. 
در همین زمینه، »جمشید دلفاری« مدیرکل فرودگاه 
های اســتان هرمزگان روز پنجم آذرماه ۱۴۰۳ در 
گفت وگویی اظهار داشت: با پیگیری های صورت 
گرفته از ســوی وزارت راه و شهرسازی و شرکت 
فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، تعداد پروازهای 
فرودگاه بوموســی از هفته ای یک پرواز به چهار 

پرواز افزایش یافته است.
وی تاکید کرد: این میزان افزایش بدون احتساب یک 
پرواز ویژه جابه جایی کارکنان سپاه پاسداران انقلاب 

اسلامی اســت که در صورت احتســاب آن تعداد 
پروازهای هفتگی به عدد پنج افزایش یافته است.

افزایش تعداد اعزام و پذیرش فرودگاه بوموسی
 به ۶۰۰ مسافر در هفته

دلفاری از تلاش و پیگیری برای برقراری پروازهای 
روزانه از فرودگاه بوموسی خبر داد و گفت: هم اکنون با 
توجه به انجام چهار پرواز هفتگی از فرودگاه بوموسی 
میــزان اعزام و پذیرش در این فرودگاه به ۶۰۰ نفر در 
هفته رسیده است و درصورت افزایش تعداد کارکنان 
فرودگاهی شاهد ارائه خدمات مطلوب تر به مسافران 

خواهیم بود.  
مدیرکل فرودگاه های استان هرمزگان یادآور شد: پیش 
از این هفته ای یک پرواز توسط هواپیمایی جمهوری 
اســلامی ایران )هما( انجام می شــد که پاسخگوی 
نیاز ســاکنان جزیره بوموسی به خصوص در شرایط 
آب و هوایی نامناســب که بر حمل و نقل دریایی نیز 
تاثیر می گذاشــت، نبود. اما هم اکنون شاهد افزایش 
رضایتمندی ســاکنان نگین درخشان خلیج فارس 

هستیم.

جابه جایی ۶۰۰ مسافر در هفته با افزایش پروازهای 
فرودگاه بوموسی

از وعده تا عمل؛

اقتصاد کیش -      نشست شورای هماهنگی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان هرمزگان با هدف ایجاد هم افزایی ادارات ستادی و شهرستانی برای پیشبرد موثر 
برنامه ها و سیاســت های کلان و بخشــی اداره کل و با تاکید بر آمادگی ماشین آلات 

عملیات راهداری برای شروع فصل بارش در استان هرمزگان برگزار شد.
نشســت شورای هماهنگی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان هرمزگان 
با هدف ایجاد هم افزایی ادارات ســتادی و شهرســتانی برای پیشبرد موثر برنامه ها و 

سیاست های کلان و بخشی اداره کل برگزار شد.
عباس شرفی مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هرمزگان ضمن پیگیری 
مصوبات اداری و ارزیابی عملکرد هشت ماهه سال جاری، تصریح کرد: محورهای 
استان هرمزگان از محورهای ترانزیتی و پل ارتباطی بنادر استان به سایر نقاط کشور 
است، از این رو تردد ناوگان مسافری و باری حمل و نقل و محموله های ترافیکی در 
این محورها بیشتر از میانگین کشوری است که این امر اهمیت نقش آفرینی، هم افزایی 
و هماهنگی ادارات ســتادی و شهرستانی در اجرای برنامه های راهبردی حوزه راه و 

حمل و نقل را مشخص می سازد.
 این نشســت با حضور مدیر کل، معاونین، روســای ســتادی و شهرستانی در محل 
سالن جلسات اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هرمزگان برگزار شد و 
موضوعاتی نظیر آمادگی ماشین آلات سبک و سنگین عملیات راهداری برای شروع 
فصل بارش در استان، روند شناسایی و ایمن سازی نقاط حادثه خیز در حوزه راهداری؛ 
ساماندهی حمل مواد معدنی و وانت بارها و روند اجرای طرح سوخت گیری در مسیر 
برای رانندگان، مالکان ناوگان مســافربری و باری بین شهری در حوزه حمل و نقل؛ 
گزارش تردد مرکز مدیریت راه ها و احداث راه های روستایی در حوزه فنی و راه های 
روستایی؛ آخرین وضعیت مجتمع های خدماتی رفاهی در حال ساخت و در مرحله 
بهره برداری و ســاماندهی ادارات تابعه شهرستانی در حوزه توسعه مدیریت و منابع 

بررسی، چالش ها و پیشنهادات طرح و تصمیماتی اخذ شد.
 شایان ذکر است؛ در پایان این نشست از اداراتی که حائز رتبه برتر در ارزیابی عملکرد 

نیمه نخست سال ۱۴۰۳ شدند با اهدای لوح سپاس تقدیر و قدردانی شد.

در نشست شورای هماهنگی اداره کل راهداری استان تاکید شد؛

آمادگی ماشین آلات عملیات راهداری 
برای شروع فصل بارش در استان هرمزگان

اقتصاد کیش -     معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهادکشاورزی هرمزگان گفت: 
هشتمین کاروان ترویجی بهره وری ویژه الگوی کشت ملی با رویکرد پایش، سنجش 

و مدیریت خاک همزمان در ۱۳ نقطه این استان برگزار شد.
مسعود گرگیج در حاشیه اجرای این طرح در بندرعباس که به مناسبت با روز جهانی 
خاک و بیمه برگزار شد، اظهار کرد: این کاروان ترویجی همزمان در ۴۹۳ نقطه کشور 
و ۱۳ شهرستان استان هرمزگان و با رویکرد مزارع نوآور بهره ور، سایت الگویی، کانون 

یادگیری، مزارع نمایشی، برنامه ریزی و اجرا شد.
وی بیان کرد: در این برنامه که به شــکل کارگاهی برگزار شــد، ۱۰۳ هزار بهره بردار 

کشاورزی در استان هرمزگان مشارکت دارند.
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهادکشاورزی هرمزگان اظهار کرد: جریان سازی 
اجتماعی برای نهادینه سازی فرهنگ الگوی کشت ملی، پایش و مدیریت حفاظت 
خاک، افزایش مشارکت بهره برداران در تامین امنیت غذایی و تشریح جایگاه و نقش 

تناسب اراضی در ارتقای بهره وری کشاورزی از اهداف اجرای این طرح است.
گرگیج ادامه داد: خاک به عنوان یکی از مهم ترین منابع تولید در بخش کشاورزی، نقش 
انکارناپذیری در تامین و پایداری امنیت غذایی جامعه دارد؛ از این رو افزایش آگاهی 
عمومی و ترغیب و تشــویق به نهادینه ســازی فرهنگ حفاظت و صیانت از اهمیت 

ویژه ای برخوردار است.
هشتمین کاروان ترویجی الگوی کشت ملی در استان هرمزگان به مناسبت روز جهانی 
خاک و بیمه همزمان با سراسر کشور، با مشارکت صندوق بیمه محصولات کشاورزی 
هرمزگان و با حضور رییس ســازمان جهادکشــاورزی، مدیران و معاونان سازمان 

جهادکشاورزی، کارشناسان، کشاورزان، محققان و بهره برداران استان برگزار شد.

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهادکشاورزی هرمزگان:

هشتمین دوره ترویجی بهره وری الگوی 
»کشت ملی« در هرمزگان برگزار شد

اقتصاد کیش -      استان هرمزگان باتوجه به خشکسالی های پی در پی، کاهش بارندگی 
و همچنین پایین آمدن آب های زیرزمینی و ســطحی و کاهش آب سدها، سال های 
متمادی با مشــکل کم آبی مواجه بوده که در این راســتا می توان با تامین آب از طریق 
احداث آب شیرین کن ها و نمک زدایی آب دریا به عنوان یک ضرورت، کم آبی را در 

این استان التیام  بخشید.
هم اکنون سالانه ۲۵۰ میلیون مترمکعب از منابع مختلف برای تامین آب آشامیدنی مردم 
هرمزگان تولید، انتقال و توزیع می شود که به گفته مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان، از این میزان ۴۰ درصد از طریق آب شیرین کن ها و ۶۰ درصد باقی مانده از 

طریق چاه ها، منابع سدها و بخشی از چشمه ها تامین می شود.
عبدالحمید حمزه پور اظهار کرد: به دلیل شرایط جغرافیایی و اقلیمی هرمزگان و همچنین 
محدودیت منابع سطحی و زیرسطحی برای تامین نیاز آبی استان، باید از ظرفیت منابع 

غیرمتعارف و در قالب شیرین سازی آب دریا استفاده کنیم.
وی بیان کرد: استفاده از آب شیرین کن ها به دلیل همجواری استان هرمزگان با دریا به 
عنوان یک ظرفیت تامین پایدار آب است که دولت با وجود هزینه بالای آن و با هدف 
رفع مشکل کم آبی، برای خرید تضمینی آن از سرمایه گذاران اعتبارات لازم پیش بینی 

کرده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان اظهار کرد: در حال حاضر ۴۲ سایت آب 
شــیرین کن در استان هرمزگان فعال است که روزانه بیش از ۲۳۰ مترمکعب نیاز آبی 

بخشی از مناطق استان را تامین می کند.
حمزه پور ابراز کرد: همچنین برای جبران و رفع کمبود آب در استان هرمزگان هم اکنون 
۴۶ سایت جدید آب شیرین کن با ظرفیت ۲۴۲ هزار و ۳۸۸ مترمکعب در شبانه روز در 

این استان در دست بهره برداری است.
ساخت پنج سایت آب شیرین کن در هرمزگان طی ۲ سال گذشته

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان یادآور شد: طی ۲ سال گذشته تعداد پنج 
سایت آب شیرین کن با ظرفیت ۱۶ هزار مترمکعب در استان وارد مدار شد که این آب 

شیرین کن ها با سرمایه گذاری بخش خصوصی احداث شده است.
حمزه پور خاطرنشان کرد: با ساخت این آب شیرین کن ها هم اکنون وضعیت آبی در 

استان هرمزگان به نسبت پایدار است ولی در برخی نقاط با کمبود آب مواجه هستیم.
هرمزگان بیش از ۱۷ هزار مترمکعب آب شیرین کن جدید در دست ساخت دارد

وی بیان کرد: آب شیرین کن ها بیشتر در مناطقی از استان هرمزگان احداث شده که منبع 
تامین آب شیرین وجود نداشته است و از آب دریا و یا چاه که دارای شوری بالا بوده، 

استفاده شده است.
تامین ۱۰۰ درصد آب آشامیدنی جزایر از محل آب شیرین کن ها

مدیرعامل آبفا با اشاره به اینکه ۱۰۰ درصد آب آشامیدنی جزایر مسکونی این استان از 
محل آب شیرین کن ها تامین می شود، گفت: شهرستان قشم به عنوان یکی از بزرگترین 
جزایــر خلیج فارس، هیچ منبع آبی ندارد کــه در این جزیره ۲۵ هزار مترمکعب آب 
شــیرین کن هم اکنون فعال است اما باتوجه به گســتردگی و نیز افزایش جمعیتی و 

شناوربودن جمعیت، بازهم نیاز به آب شیرین کن دارد.
حمزه پور ادامه داد: همچنین ۱۰۰ درصد آب شهرهای بزرگ همچون بندرلنگه، کنگ، 
ســیریک و قشم و ۵۰ درصد شهر بندرعباس نیز از محل سایت های آب شیرین کن 

تامین می شود.
وی اظهار کرد: هم اکنون ۱۸ شــهر با جمعیت ۷۶۹ هزار و ۶۴۱ نفر و ۳۲۰ روســتا با 
جمعیت ۱۸۶ هزار و ۳۵۰ نفر در استان هرمزگان تحت پوشش آب شیرین کن ها هستند.

افزایش ظرفیت آب شیرین کن ها در جزایر هرمزگان
مدیــرکل توســعه و عمران جزایر هرمزگان نیز پیش از ایــن از افزایش ظرفیت آب 
شــیرین کن های جزایر این اســتان به میزان ۱۶ هزار مترمکعب در شبانه روز طی ۲ 
سال گذشته خبر داد و گفت: بیشترین افزایش ظرفیت این آب شرین کن ها در جزایر 
استان مربوط به قشم، بوموسی، هرمز و تنب بزرگ است که در جزیره قشم این آب 

شیرین کن ها به مناطق باسعیدو، صلخ، سوزا و شهر قشم تعلق دارند.
عبدالرسول دریایی با اشاره به آغاز عملیات اجرایی ۲ آب شیرین کن جدید در جزایر 
هرمز و بوموسی، بیان کرد: عملیات اجرایی این ۲ طرح به میزان ۲ هزار و ۵۰۰ مترمکعب 
در شبانه روز طی ۲ سال گذشته آغاز شده است که با تکمیل آن ها تا پایان سال جاری 

این ۲ جزیره نیز از تامین آب آشامیدنی برخوردار خواهند شد.
وی به احداث و بازســازی مخازن ذخیره آب در چهار جزیره هرمز، لارک، هنگام و 
لاوان اشاره کرد و افزود: این مخازن ذخیره در ۲ سال گذشته به میزان ۱۸ هزار و ۶۰۰ 

مترمکعب احداث و بازسازی شده اند.
مدیرکل توسعه و عمران جزایر هرمزگان ادامه داد: همچنین عملیات احداث مخازن 
ذخیره آب به میزان ۱۳ هزار و ۵۰۰ مترمکعب با پیشرفت فیزیکی ۸۵ درصد در سطح 

جزایر قشم و بوموسی در حال اجرا است.

 

آب شیرین کن ها؛  التیام بخش کم آبی 
استان هرمزگان

اقتصــاد کیش -   مدیر نمایشــگاه صنایع دریایی 
و دریانــوردی )IRANIMEX( گفت: نمایشــگاه 
بین المللــی صنایع دریایی و دریانــوردی ایران با 
حضــو بیش از ۱۵۰ شــرکت داخلــی و خارجی 
کــه در زمینه های مختلف از جمله کشتی ســازی، 
تجهیزات دریایــی، خدمات بندری و حمل و نقل 
دریایی فعالیت می کنند، از ششم تا هشتم آذرماه در 
محل نمایشــگاه های بین المللی بندرعباس در حال 

برگزاری است.
مجیــد ایزدخواه افزود: این رویــداد به عنوان یکی از 
بزرگ ترین و جامع ترین نمایشگاه های صنعت دریایی 
کشــور، با هدف ایجاد زمینه ای برای تعامل و توسعه 
همکاری های داخلــی و بین المللی در حوزه صنایع 

دریایی و دریانوردی طراحی شده است.
وی با تاکید بر اهداف و جایگاه راهبردی این نمایشگاه، 
ادامه داد: این نمایشگاه فرصتی استثنایی برای نمایش 
توانمندی های داخلی و ارائه آخرین دســتاوردهای 
فناورانه در این صنعت است و همچنین این نمایشگاه 
با هدف ادامه نهضت ساخت داخل و توسعه اقتصادی 
دریا محور بر اســاس سیاســت های کلان کشور و 

تأکیدات مقام معظم رهبری برنامه ریزی شده است.
ایزدخواه عنوان کرد: از دیگر اهداف کلیدی این رویداد 
می توان به ایجاد هم افزایی بین بخش های خصوصی و 
دولتی، توسعه سرمایه گذاری های داخلی و خارجی و 
معرفی ظرفیت های استراتژیک دریایی ایران اشاره کرد.

مدیر نمایشــگاه صنایع دریایی و دریانوردی ایران با 
اشــاره به اهمیت راهبردی صنایع دریایی خاطرنشان 
کرد: برگزاری نمایشگاه در بندرعباس، به عنوان قلب 
تپنده صنعت دریانوردی ایران، در تقویت جایگاه کشور 
در منطقه و جهان تأثیر مهمی داشته و بندرعباس نیز به 
عنوان مهم ترین بندر تجاری ایران، ظرفیت های بزرگی 
در حوزه حمل و نقل دریایی، زیرساخت های بندری 
و لجستیکی دارد که این نمایشگاه بستری برای معرفی 
این توانمندی هــا و جذب همکاری های بین المللی 

خواهد بود.
این نمایشگاه، با حضور بیش از ۱۵۰ شرکت داخلی و 
خارجی که در زمینه های مختلف از جمله کشتی سازی، 
تجهیزات دریایی، خدمات بندری و حمل و نقل دریایی 
فعالیت می کنند و ارائه فناوری های جدید و راهکارهای 
نوآورانه با هدف توســعه همکاری های بلندمدت با 

صنایع داخلی ایران به شمار می رود.
وی اضافه کرد: این نمایشگاه یکپارچگی و هم افزایی 
میان بخش های مختلف صنعت دریایی ایران را تقویت 
کرده و پیام قدرتمند ایران را به جامعه بین المللی مخابره 

می کند.
وی با اشاره به برنامه های جانبی این نمایشگاه گفت: 
در کنار بخش نمایشگاهی، برنامه های جانبی متعددی 
همچون همایش ها، کارگاه های آموزشی و بازدیدهای 
صنعتی برگزار می شود که فرصتی برای متخصصان و 
فعالان این حوزه فراهم می آورد تا با آخرین تحولات و 

چالش های صنعت دریایی آشنا شوند.
وی در پایــان با تاکید بر اهمیــت و جایگاه راهبردی 
این نمایشــگاه، ابراز امیدواری کرد که در سال جاری 
نیز با مشارکت و حمایت فعال صنایع دریایی کشور، 
نمایشــگاه IRANIMEX به دستاوردهای بی نظیری 
دســت پیدا کند و خاطر نشــان کرد: انتظــار داریم 
که نمایشــگاه IRANIMEX به یــک رویداد بزرگ 
بین المللی در حوزه دریایی تبدیل شــود و با تقویت 
روابط بین المللی و جذب سرمایه گذاری ها، آینده ای 

روشن برای صنعت دریایی ایران رقم بخورد.

بندرعباس میزبان بزرگترین رویداد تخصصی صنایع دریایی
با حضور 150 شرکت داخلی و خارجی در حال برگزاری است؛


